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Protokół nr XXXIII/20 

z obrad XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 30 grudnia 2020  roku 

w sali gimnastycznej  Liceum Ogólnokształcącego  

w Łomży przy  ul. Senatorskiej 13 

 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 22 

radnych, co stanowi  95,6 %  ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 10.00, a zakończono o godz. 10.42. 
 

 Rada Miejska uczciła minutą ciszy pamięć śp. Witolda Władysława 

Chludzińskiego – radnego Rady Miejskiej Łomży. 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

Otworzyła obrady XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. Po zapoznaniu się 

z listą obecności,  stwierdziła prawomocność obrad. Poprosiła  o uwagi do  

zaproponowanego porządku obrad.  
 

Uwag nie zgłoszono. 
 

Rada, w wyniku głosowania 21 głosem za, przyjęła następujący porządek 

obrad: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łomża na lata 2020 - 2034  - druk nr 541, 541 A, 

b) zmieniającej uchwałę Nr 205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Łomża na rok 2020  - druk nr 540, 540 A.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2020 roku 

- druk – 542, 542 A  

4. Podjęcie uchwały w sprawie Łomżyńskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 2021 rok - druk nr 536, 536A.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Miasta Łomża - druk nr 531, 531A. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie miasta Łomży na lata 2021 – 

2026  - druk nr 533, 533A. 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łomża – 

druk nr 538, 538 A. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność miasta Łomża, położonej w Łomży na 

obszarze scalenia gruntów przy ul Żabiej – druk nr 539, 539 A. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie  realizacji obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej - 

druk nr 532, 532A. 

10. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 

11. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 
 

Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poprosiła o uwagi do protokołu z obrad XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

 Radni uwag nie zgłosili. Rada przyjęła protokół z obrad XXXI sesji. 
 

Ad. 2 a, b 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2020 rok (w załączeniu).  

Mariusz Tarka - Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 Przedstawił opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie 

uchwalenia   Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2020 - 2034  

(w załączeniu) oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 

(w załączeniu). 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta  

 Poinformowała, że zmiany są niewielkie,  kosmetyczne, porządkujące budżet, 

ponieważ jest to już 30 dzień grudnia. Poprosiła o pytania. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  uchwalenia   Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2020 – 2034, określony drukiem nr 541 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przy 6 głosach przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących. 
 

Uchwała Nr 330/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Łomża na lata 2020 - 2034  - w załączeniu. 
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Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 

205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie zmian w  budżecie miasta Łomża na 

rok 2020 określony drukiem nr 540 A. 

 Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, przy 2 głosach przeciw   i 5 głosach  

wstrzymujących. 
 

Uchwała Nr 331/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

w sprawie zmian w  budżecie miasta Łomża na rok 2020 – w załączeniu. 
 

Ad. 3 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Ireneusz Waldemar Cieślik  - Z-ca  Przewodniczącego Komisji Gospodarki  
                                                  Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 
 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 

i Przedsiębiorczości w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2020 roku 

(w załączeniu). 

Mariusz Tarka - Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 Przedstawił opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie wydatków, które 

nie wygasają z upływem 2020 roku (w załączeniu). 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie wydatków, które nie 

wygasają z upływem 2020 roku ,   określony drukiem nr 542 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przy braku głosów przeciw i 8 głosach 

wstrzymujących. 
 

Uchwała Nr 332/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2020 roku – w załączeniu. 
 

Ad. 4 

 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 
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Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie Łomżyńskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych 

Uzależnień na 2021 rok (w załączeniu). 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie Łomżyńskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 

2021 rok,   określony drukiem nr 536 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, przy 5 głosach przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących. 

Uchwała Nr 333/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

w sprawie Łomżyńskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 2021 rok – w załączeniu. 

Ad. 5 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Andrzej Wojtkowski – Przewodniczący Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 Przedstawił opinię Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Łomża 

(w załączeniu). 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Łomża,  określony drukiem nr 531 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, przy 1 głosie przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących. 
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Uchwała Nr 334/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 
w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Miasta Łomża – w załączeniu. 
 

Ad. 6 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Ireneusz Waldemar Cieślik  - Z-ca  Przewodniczącego Komisji Gospodarki  
                                                  Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 
 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 

i Przedsiębiorczości w sprawie zatwierdzenia wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie miasta Łomży na lata 2021 – 2022 

(w załączeniu). 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  zatwierdzenia 

wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych na terenie 

miasta Łomży na lata 2021 – 2022,  określony drukiem nr 533 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przy braku głosów przeciw i 5 głosach 

wstrzymujących. 

Uchwała Nr 335/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

w sprawie zatwierdzenia wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Kanalizacyjnych na terenie miasta Łomży na lata 2021 – 2026 – w załączeniu. 
 

Ad. 7 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Ireneusz Waldemar Cieślik  - Z-ca  Przewodniczącego Komisji Gospodarki  
                                                  Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 
 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 

i Przedsiębiorczości w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łomża 

(w załączeniu). 
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Tadeusz Kowalewski – radny 

 Zwrócił uwagę, że radni otrzymali dokumenty w wersji mało czytelnej, 

a w związku z jakością „odbitki” właściwie nieczytelnej na 21 stronie i nie wszystko 

można z tego zrozumieć, poprosił o odpowiedź na pytanie dlaczego do tego 

porozumienia nie przystąpiły gminy ościenne typu gmina Łomża, gmina Piątnica. 

Z tego, co mu wiadomo, chyba że się myli, ale informacja o potrzebie takiego wniosku 

wpłynęła już w czerwcu, a w związku z tym dlaczego właściwie w ostatniej chwili 

debatujemy i co jest tego przyczyna oracz czy w takim razie wnioskodawcy dają 

gwarancję, że tak przygotowany wniosek nie będzie budził uwag organów 

oceniających. 

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta 

 Zwrócił, że na te kwestie i na te pytania, które zadał Pan radny, odpowiadał  

Komisji, które odbyła się przed sesją, ale powtórzy. Wymóg ustanowienia aglomeracji 

jest obowiązkiem samorządu i jest to ustalane na kolejne perspektywy finansowe. 

W dotychczasowe aglomeracji miasta Łomża, rzeczywiście, były gminy Piątnica 

i Łomża. Przygotowania do podjęcia tej uchwały, czyli przygotowanie projektu całej 

nowej aglomeracji, z tych wszystkich wyliczeń, którymi zajmuje się zewnętrzny 

projektant, trwały już od miesiąca lipca. Przeprowadzanych było szereg konsultacji 

z gminami. Przebieg tych konsultacji  wyglądał w ten sposób, że na samym  początku 

tych spotkań gmina Łomża zadeklarowała, że nie jest zainteresowana obecnością 

w tej aglomeracji twierdząc, że będzie sama tworzyła aglomerację, co może uczynić, 

ponieważ ma powyżej 2 tysięcy RLM i będzie miała łatwiejszy dostęp do środków 

zewnętrznych tudzież inne korzyści. Z naszej perspektywy nie było też żadnych 

przeciwwskazań do tego, aby naciskać na gminę Łomża w tym wymiarze i Rada 

Miejska podjęła uchwałę o zgodzie na porozumienie z gmina Piątnica w miesiącu 

wrześniu. Później sytuacja trochę nabrała tempa i nastąpiło trochę zwrotów akcji, 

ponieważ gmina Łomża, zgodnie z sugestią Wód Polskich, jednak postanowiła 

przystąpić do aglomeracji razem z miastem Łomża, co jednak warunkowała podjęciem 

innych porozumień, które nie miały bezpośredniego związku. Prezydent nie może 

w ten sposób podejmować takich decyzji. Sam osobiście prowadził kilka spotkań 

z Panem Wójtem i ostatecznie gmina Łomża  podjęła takie porozumienie, a Rada 

Miejska Łomży podejmuje uchwałę, w ramach której miasto Łomża podejmuje 

aglomeracje razem z gmina Piątnica, natomiast gmina Łomża  będzie organizować się 

sama. Na ten moment mamy wszystkie dokumenty m.in. opracowanie projektanta 

odnośnie tej aglomeracji, uzgodnienia z Wód Polskich i za chwileczkę radni otrzymają 

kopię tych decyzji, uzgodnień. Naczelnik zaraz ja przyniesie zrobi tylko kserokopię. 

Powtórzył, że wszystkie dokumenty mamy, jesteśmy w terminach i jeżeli Rada Miejska 

podejmie uchwałę, to w tym wymiarze dostępu do środków zewnętrznych, bo to jest 

jeden z warunków, abyśmy mogli w nowej perspektywie po nie sięgać, będzie 

spełniony. 
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Tadeusz Kowalewski – radny 

 Stwierdził, że skoro nie ma tej decyzji Dyrektora Wód Polskich, to nie wie, czy 

możemy głosować w tym momencie nad tym, ponieważ radni nie mają formalnie 

wszystkich dokumentów. Jeżeli dokumenty będą, to możemy ewentualnie po 

następnym punkcie głosować, aby potem nie było takiej sprawy, że radnym się zarzuci, 

że głosowali przy niekompletnych dokumentach.  

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta 

 Zwrócił się z prośbą, aby Pani Przewodnicząca zgodziła się na kwadrans 

przerwy, ponieważ dosłownie za 5 minut będzie ten dokument, bo wszystkie inne 

dokumenty Państwo radni mają. Ma na telefonie skan uzgodnienia wydanego przez 

Wody Polskie w Ostrołęce. Rozumie Pana radnego, który chce ten dokument  mieć 

przed oczami  i absolutnie pełna zgoda. Jeżeli Pani Przewodnicząca będzie uprzejma, 

to prosi o kwadrans przerwy. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Zaproponowała, aby nie tracić czasu, przejście do następnego punktu, 

a w momencie kiedy dokument będzie, wrócimy do głosowania. 

Rada Miejska wyraziła zgodę. 

Ad. 8 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Ireneusz Waldemar Cieślik  - Z- ca  Przewodniczącego Komisji Gospodarki  
                                                  Komunalnej, Rozwoju i Przedsiębiorczości 
 

 Przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Rozwoju 

i Przedsiębiorczości w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność miasta Łomża, położonej w Łomży na obszarze 

scalenia gruntów przy ul Żabiej (w załączeniu). 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż, w trybie przetargu, nieruchomości stanowiącej własność miasta Łomża, 

położonej w Łomży na obszarze scalenia gruntów przy ul Żabiej ,  określony drukiem 

nr 539 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, przy 1 głosie  przeciw i 8 głosach 

wstrzymujących. 
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Uchwała Nr 336/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie przetargu, nieruchomości 

stanowiącej własność miasta Łomża, położonej w Łomży na obszarze scalenia 

gruntów przy ul Żabiej – w załączeniu. 
 

Ad. 9 
 

Hanka Gałązka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 

 Przedstawiła wniosek i projekt uchwały w sprawie realizacji obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej (w załączeniu). 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie realizacji obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej,  określony drukiem nr 532 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym. 

Uchwała Nr 337/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

w sprawie realizacji obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej – w załączeniu. 
 

Ad. 10 
 

Maciej Borysewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 
 

 Przedstawił pisma skierowane do Rady Miejskiej: 

 

1. Petycja mieszkańców  skierowane do Wójtów,  Prezydentów i Prezesa MPK 

w Łomży, do wiadomości do Rady Miejskiej Łomży,  w sprawie likwidacji linii 

autobusu miejskiego nr 1 na trasie Łomża-Marianowo – a/a. 

2. Podziękowanie skierowane przez grupę inicjatywną „Malowane Serce” za  

udział radnych w akcji Charytatywna paczka dla seniora 2020 roku - a/a. 
 

Ad.  11 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Poprosiła o zgłaszanie spraw w punkcie sprawy różne. 
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Zbigniew Prosiński – radny 
 

 Zwrócił się z prośbą, aby Pan Prezydent, jeżeli dysponuje skanem, odczytał to 

pismo do protokołu i nie będziemy czekali. 

 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Stwierdziła, że kwestię tę zgłaszał radny Kowalewski.  
 

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta 

 Stwierdził, że skoro Pan radny Kowalewski zgłosił taki postulat, słuszny 

postulat, to myśli, że powinniśmy go spełnić, żeby później uchwała nie była 

kwestionowana, zaskarżana do Wojewody. Zapewnił, że w ciągu 5 minut dokument 

dotrze do radnych.  
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Udzielając głosu radnemu Domasiewiczowi stwierdziła „całe szczęście, że 

nareszcie, bo tak myślała, czemu Pan radny się nie zgłasza”.  
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

 Witając Panią Przewodniczącą stwierdził, że Pani Przewodnicząca  jak zwykle 

w formie, złośliwa. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Stwierdziła, że nie mogła się doczekać i dodała, że cała Łomża czeka na Pana 

radnego nie tylko ona. 
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

 Zwrócił się z zapytaniem, czy Pani Przewodnicząca jest zadowolona ze swoich 

wypowiedzi, bo to jest żenujące. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Poprosiła, aby Pan radny mówił na temat i nie popisywał się, bo to nie cyrk. 

Poprosiła o wypowiedź w sprawie, a nie w sprawie cyrku. 
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

 Zwrócił się z pytaniem m.in. do Pani Przewodniczącej, czy planujemy 

wprowadzić zdalne sesję tak, jak to odbywa się w Ostrołęce,  w Suwałkach i w wielu 

innych gminach. Rzadko gdzie w ten sposób jest procedowana rada. 
 

Andrzej Garlicki – Z-ca Prezydenta Miasta 

 Stwierdził, że jest to decyzja absolutnie Wysokiej Rady. Dodał, że z jego strony 

zabiegi o to, aby zapewnić Radzie sprzęt informatyczny jest na etapie rozstrzygnięcia 
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przetargu i będziemy go finalizować. Jeżeli oferent się nie wycofa, to zakupimy sprzęt 

i myśli, że w I połowie stycznia ten sprzęt już fizycznie będzie Państwu radnym 

przekazywany. W wymiarze technicznym będzie to możliwe, natomiast w wymiarze 

decyzji to kompetencje Państwa radnych i Pani Przewodniczącej. 
 

Marek Dworakowski – radny 
 

 Zwrócił uwagę, że był wniosek Pana Prezydenta o przerwę, a Pani 

Przewodniczącą nie zrealizowała tego wniosku oraz zmieniła kolejność procedowania 

porządku. Radziłby zrealizować wniosek Pana Prezydenta. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Stwierdziła, że to ona prowadzi sesję, ale może Pan radny się jeszcze nie 

zorientował, bo długo radnym nie jest. 
 

Dariusz Domasiewicz – radny 
 

 Stwierdził, że swoje pytanie i tak, jak Pani Przewodnicząca słusznie zresztą 

zauważyła, że to Pani Przewodnicząca prowadzi obrady, było skierowane do Pani 

Przewodniczącej, a nie do Prezydenta Garlickiego. Czy Pani Przewodnicząca 

przewiduje wprowadzenie zdalnych sesji. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Odpowiadając stwierdziła, że oczywiście, że przewiduje, ale muszą być do tego 

urządzenia i Pan radny chyba słyszał, co mówił Pan Prezydent Garlicki. W tej chwili 

trwają prace nad tym i aż dobiegną końca, dopiero wprowadzone będą zdalne sesje. 

Także na razie trudno jest odpowiedzieć na całe zadane pytanie, ale wie, że Pan radny 

musi zadawać. 
 

Tadeusz Kowalewski – radny 
 

 Zwrócił się z pytaniem do Pana Prezydenta, czy Pan Prezydent otrzymał jakąś 

informację od służb porządkowych typu policja, odnośnie przestrzegania zasad  

reżimu sanitarnego w czasie Sylwestra i jak to będzie się odbywało jeżeli np. ktoś te 

zasady będzie łamał i co wówczas mieszkańcy mogą zrobić.  
 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 
 

 Stwierdził, że widać, iż z braku jakichkolwiek tematów pojawiają się takie 

pytania Pana radnego. Myśli, że to pytanie jest do Pana Komendanta, bo Komenda 

Miejska Policji nie podlega pod miasto. Rozmawiał nawet wczoraj z Panem 

Komendantem i poruszana była kwestia chociażby bezpieczeństwa w trakcie świąt. 

Rozmawiali też na temat współpracy, ale kwestie restrykcji ze strony policji i pytania w 

tej sprawie poprosił kierować do Komendanta i do policjantów. Kwestia 

bezpieczeństwa miasta, jak najbardziej współpracujemy, ale pewne zakazy, czy 

rozporządzenia płyną z góry, a nie ze strony Prezydenta Miasta. 
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Tadeusz Kowalewski – radny 
 

Wyjaśnił, że chodziło mu o rzeczową informację, a nie o to, żeby Pan Prezydent 

w jakiś sposób wyśmiewał jego informację, ponieważ kwestia bezpieczeństwa miasta 

nie jest sprawą śmieszną, tylko strategiczną. Mamy służby typu Straż Miejska i pytanie 

w podtekście miało to na uwadze, czy również Straż Miejska będzie brała udział w tego 

typu wydarzeniach we współpracy z policją. Jeżeli Pan Prezydent posiada informację 

to poprosił o powiedzenie „tak”, jeżeli nie, to „nie i nic więcej, bez komentarza. 
 

Mariusz Chrzanowski – Prezydent Miasta 
 

 Stwierdził, że bezpieczeństwo jest najważniejsze i wszyscy się o to troszczymy 

i Państwo radni jak widzi również, ale kwestie jakichkolwiek restrykcji, zresztą sam Pan 

radny wie o tym, że nawet kwestia rozporządzeń rządowych, czy jest to zakaz, czy jest 

to apel o niewychodzenie z domu, leży po stronie rządu i policji, która podlega pod 

ministra. Dlatego też najlepiej by było gdyby Pan radny skontaktował się z Panem 

Komendantem i zapytał, czy będą karać mandatami, czy nie będą karać mandatami. 

Pan radny wie w jakich godzinach pracuje Straż Miejska i to są pytania, które Pan 

radny powinien  bezpośrednio skierować do Komendanta i jeżeli Komendant ma jakieś 

problemy, to wówczas się kontaktuje, ale jego bezpośrednim przełożonym jest 

Komendant Główny, a jeszcze dalej minister. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

  Stwierdziła, że wracamy do realizacji pkt-u 7 
 

Ad. 7 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Stwierdziła, że radni otrzymali dokument, na który wszyscy oczekiwali, 

a szczególnie Pan radny Kowalewski. Wracamy więc do tematu. Poprosiła o 

zabieranie głosu. 
 

Marek Dworakowski – radny 
 

 Zauważył, że Pan radny Kowalewski złożył słuszny wniosek, Pan Prezydent go 

uznał i możemy głosować nad uchwała dopiero po uzyskaniu pozytywnej opinii Wód 

Polskich, aby tego nikt nie zarzucił i żeby to nie zostało zakwestionowane. Sprawa jest 

bardzo ważna, toczy się w tej chwili ze strony Unii postępowanie administracyjne 

odnośnie dyrektywy wodnej i zachowanie kwestii proceduralnych jest ważne, 

ponieważ sprawa jest w Trybunale Konstytucyjnym jeżeli chodzi o aglomeracje. Polsce 

grożą kary więc dochowanie całej procedury, aby nie było żadnych uchybień, jest 

bardzo ważne.  Uważa, że w chwili obecnej mając pozytywna opinię, Rada Miejska 

może przystąpić do głosowania. Dodał, że nie jest to jakiś wymysł Pana radnego. 
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Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Poprosiła o pytania i uwagi. 

 Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   wyznaczenia obszaru 

i granic aglomeracji Łomża określony drukiem nr 538 A. 

Na 22 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 21 radnych, przy braku głosów przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym. 

Uchwała Nr 338/XXXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 30 grudnia   2020 r. 

 

w sprawie  wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łomża – w załączeniu. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Wyjaśniła, że teraz jesteśmy w sprawach różnych i sesja dobiega końca. 

Poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 

Więcej głosów w sprawach różnych nie zgłoszono. 
 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

W związku z wyczerpaniem porządku, zamknęła obrady XXXIII zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej życząc wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. 

 

        Przewodnicząca 

              Rady Miejskiej Łomży 

 

        Alicja Konopka 

Protokołowały: 

 

D. Śleszyńska 

 

J. Zawiśniewska 


